



PATENTS & TECHNOLOGIES

## NEWS RELEASE

### 新闻通稿

FOR IMMEDIATE RELEASE – TUESDAY JANUARY 22, 2019

即时发布：2019 年 1 月 22 日 星期二

## I4F exhibiting at Surfaces 2019 in Las Vegas

### I4F 即将参展 2019 年拉斯维加斯 Surfaces 展会

- ***Latest patents and technologies being demonstrated on Booth Number 363***
- ***我们将在 363 号展位展示最新的专利和技术***

WILLEMSTAD, CURAÇAO– I4F, a group of companies providing patents and technologies to the flooring industry, today announced that it is exhibiting on booth number 363 at The International Surface Event (TISE), being held January 23-25, 2019 at the Mandalay Bay Convention Centre in Las Vegas, USA. I4F’s entire management team is attending the show and will be available to meet with licensees and new prospects.

WILLEMSTAD, CURAÇAO – I4F, 一家为地板行业提供专利和技术的公司，今日宣布将于 2019 年 1 月 23 日-25 日参加在美国拉斯维加斯曼德勒海湾会议中心（Mandalay Bay Convention Centre）举办的美国国际建筑建材展览会（TISE）。我们所在的展台号为 363 号。I4F 管理团队将全员出席展会，期待与诸位见面。

I4F’s booth at Surfaces will showcase its latest patents and technologies in the areas of locking, boards and wall panels, manufacturing processes, surface finishing as well as materials and panel composition.

I4F 将在 Surfaces 展会上展示地板锁扣、墙板安装、生产过程、表面处理以及材料和板材组合等领域最新的专利和技术。

John Rietveldt, I4F’s CEO, comments, “We constantly seek out innovations that are cutting-edge so our licensees get the best technologies out there! Our portfolio of patents, now comprising over 2,000 patents and technologies spanning multiple categories, continues to grow. I4F licensees have more options than ever before to pick and choose which patents, or groups of patents, best meet their most current business needs. The transparent composition of our license fees means our licensees get the best return on their investment while avoiding unnecessary payments for unused patents.”

I4F 的首席执行官 John Rietveldt 说：“我们不断寻求前沿的创新，为的是让我们的专利用户都能获得最好的技术。我们的专利组合目前囊括 2000 多项跨越多个类别的专利和技术，而且仍在持续增长中。I4F 的专利用户比以往任何时候拥有更多选择，从而挑选到最能满足其当前业务需求的专利或专利组。透明的授权费用组成意味着我们的专利用户能获得最佳的投资回报，同时避免不必要的未使用专利的费用。”

## ends ##

## 结束 ##

**Contact/联系人:**

David Song

+86 139 164 70782

[david@innovations4flooring.com](mailto:david@innovations4flooring.com)

**About I4F/关于 I4F:**

*I4F is an innovations group focused on the development of patents and technologies for the flooring industry. Its portfolio includes IP for flooring installation and wall mounting systems, material compositions, surface treatment as well as laminate and board production technologies. I4F has strategic partnerships with the industry's most important IP players, including Classen, Kronospan, UWC and Kowon. The company's flagship technologies, 3L TripleLock and Click4U, provide a unique one piece drop-lock installation technique for flooring panels that eliminates the need for an additional insert on the short side. The solution is suitable for laminate, luxury vinyl tiles, wood plastic composite, rigid core flooring, multi-layer flooring and wooden flooring panels. International patents and patent applications for I4F's technologies have been granted and filed in over 100 countries worldwide.*

*I4F 是一家致力于地板行业专利和技术研发的高新技术集团，其专利组合包括地板安装和墙式安装的知识产权、材料成分、地面处理以及层压板生产技术。I4F 与行业内顶级的知识产权大咖 Classen, Kronospan, UWC 及 Kowon 建有战略合作关系。公司的旗舰技术 3L 锁扣技术和 Click4U 锁扣技术为地板安装提供了独一无二的整体式直落锁扣安装技术，从而减少了短边安装有额外插入的需要。该技术适用于复合地板、豪华乙烯基砖、木塑复合地板、刚性地板、多层地板和实木地板。I4F 已经在全球 100 多个国家为其相关技术申请了专利保护。*

**Visit/访问 [www.innovations4flooring.com](http://www.innovations4flooring.com)**

**Follow I4F on WeChat/关注 I4F 微信公众号**

